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Zápis	  ze	  schůze	  kulturní	  komise	  

Zápis	  číslo:	  2	  
Datum:	  27.	  ledna	  2015	  
Místo	  konání:	  Vestec	  

Přítomni:	  

- za	  kulturní	  komisi:	  Blanka	  Drahošová,	  Radka	  Vávrová,	  Anna	  Cajthamlová,	  Kateřina	  Novotná,	  Dana	  
Zemanová	  

- za	  hospodu	  Na	  hřišti:	  Josef	  Javůrek	  

Program:	  

1. Určení	  zapisovatele	  zápisu	  ze	  schůze	  
2. Oznámení	  o	  odstoupení	  člena	  kulturní	  komise	  
3. Příprava	  masopustu	  
4. Nápady	  na	  budoucí	  akce	  
5. Zajištění	  místa	  pro	  uložení	  inventáře	  KK.	  

	  
	  

1. Na	  schůzi	  byl	  určen	  zapisovatel	  –	  Blanka	  Drahošová.	  
	  

2. Členové	   KK	   byli	   informováni,	   že	   z	  kulturní	   komise	   na	   vlastní	   žádost	   odchází	  Michaela	   Pejcelová,	   která	   se	  
stěhuje	  do	  zahraničí.	  Datum	  účinnosti	  jejího	  odchodu	  z	  KK	  je	  16.2.2015.	  	  
	  

3. Příprava	  masopustu:	  	  
a) Členové	  kulturní	  komise	  schválili	  odměnu	  pro	  moderátora	  Masopustu.	  Odměna	  bude	  navržena	  spolu	  

s	  odměnami	  pro	  KK	  a	  TS	  po	  uskutečnění	  akce.	  	  
b) Odměna	  pro	  DJ	  na	  večerní	  maškarní	  zábavu	  byla	  schválena	  na	  1000,-‐	  Kč.	  
c) Sraz	   na	   akci	   Masopust	   bude	   v	  prostorách	   areálu	   sportoviště	   v	  9	   hodin,	   dopoledne	   se	   bude	   zdobit	  

hospoda,	  areál	  sportoviště	  a	  auta	  do	  průvodu.	  
d) Masky	   v	  pátek	   před	   masopustem	   vyzvedne	   Blanka	   Drahošová,	   na	   akci	   je	   pak	   nachystají	   Kateřina	  

Novotná	  a	  Blanka	  Drahošová	  (žehlení,	  viditelné	  označení).	  
e) Do	   tradičních	  masek	   se	   obléknou	   po	   dohodě	   s	  panem	   Ivanem	   Voborníkem	   fotbalisti.	  Masky	   budou	  

nachystané	  k	  vyzvednutí	  na	  hřišti	  v	  9	  hodin.	  
f) Masky,	  které	  jsou	  inventářem	  KK,	  nabídneme	  k	  zapůjčení	  v	  RC	  Baráček.	  Odnese	  je	  tam	  BD.	  
g) Pro	  odemčení	  průvodu	  je	  třeba	  zajistit	  maketu	  klíče,	  zjistí	  kde	  je	  a	  připraví	  BD.	  
h) Fotograf	   potvrdil	   bezplatnou	   účast	   na	   akci.	   Potvrzeni	   jsou	   i	   harmonikář	   do	   průvodu	   a	   kapela	   pana	  

Dvořáčka.	  Tito	  byli	  instruováni.	  	  
i) Blanka	  Drahošová	  a	  Kateřina	  Novotná	  nakoupí	  krepový	  papír	  a	  koše	  na	  výzdobu.	  
j) Radka	  Vávrová	  nakoupí	  koblihy,	  alkohol,	  kelímky	  a	  ubrousky.	  

	  
4. Členové	  kulturní	  komise	  volně	  debatovali	  na	  téma	  příprav	  následujících	  akcí:	  

a) BD	  zjistí,	  kdo	  a	  jak	  se	  v	  současné	  chvíli	  stará	  o	  jubilea	  zdejších	  seniorů.	  
b) Navrženo	   bylo,	   jestli	   by	   se	   jako	   součást	   vítání	   občánků	   nenašla	   oblast	   k	  výsadbě	   stromů	   za	   nově	  

narozené	  občánky.	   Průběžně	   se	  budou	   zjišťovat	  možnosti	   výsadby	   s	  ohledem	  na	  plánované	   krajinné	  
úpravy.	  

c) O	  spolupráci	  na	  Velikonočním	  zdobení	  a	  dětském	  dnu	  bude	  BD	  osloven	  RC	  Baráček.	  
d) Aktuálně	  byl	  řešen	  program	  na	  Vestecký	  fesťáček.	  Navržený	  program	  přednese	  BD	  na	  OÚ.	  
e) Dohodnuta	  byla	  vystupující	  skupina	  na	  pálení	  čarodějnic.	  Komise	  se	  na	  skupině	  shodla,	  bude	  na	  termín	  

závazně	  objednána	  Kateřinou	  Novotnou.	  
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5. Kulturní	  komise	  v	  současné	  chvíli	  řeší	  problém	  s	  uložením	  inventáře,	  za	  tímto	  účelem	  osloví	  Radka	  Vávrová	  

Mirka	  Vlasáka	  –	  ředitele	  sportoviště,	  aby	  se	  věci	  dočasně	  uložili	  zpět	  do	  budovy	  sportoviště.	  
	  

Komise	  se	  dohodla	  na	  další	  schůzi	  9.2.2015,	  kde	  se	  zrekapituluje	  stav	  příprav	  na	  masopust,	  a	  ke	  které	  se	  přizvou	  
TS,	  zástupce	  SDH	  Milan	  Petrus,	  Josef	  Javůrek	  za	  hospodu	  Na	  Hřišti.	  

Zapsala	  Blanka	  Drahošová	  


